

STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNFTM-MÖTE
18 MAJ 2021

Tid: 12:02
Plats: Zoom

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	OLIVER THIM
VICE ORDFÖRANDE	PATRIK WALLIN HYBELIUS
KASSÖR	LINNEA HALLIN
SEKRETERARE	VICTOR SALOMONSSON
VECKOBLADERIST	MIKAEL ERIKSSON
KANDIDATANSVARIG	CHRISTIAN JOSEFSSON
MATANSVARIG	MIJO THORESSON
ÅRSKURSREPRESENTANT	SAMUEL MARTINSSON
ORDFÖRADNE 21/22	ALBERT VESTERLUND
KASSÖR 21/22	CARIN LUNDQVIST
SEKRETERARE 21/22	VALTER SCHÜTZ
KANDIDATANSVARIG 21/22	ELLA LARSSON
VICE ORDFÖRANDE 21/22	JOSEF JÖRGENSEN
VECKOBLADERIST 21/22	HUGO BÄCKMAN

§1 Mötets öppnande Oliver Thim öppnar mötet kl. 12:02.

§2 Val av justerare Christian Josefsson väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda bordet

- Josef har blivit invald till vice i SNFTM.
- Hugo har blivit invald till veckobladerist.
- Oliver har planerat samt varit på möten.
- Samuel har skickat ut en påminnelse om SNFöreläsningen.
- Patrik har ordnat med SNFöreläsningen.
- Carin har kallat till kursnämnd i Expfys 2 samt skall snart hämta nycklar.
- Tobias har mailat lite. Det är programrådsmöte 19/05.

- Mikael har lagt up tentor.
- Linnea har skickat lite info till Carin.
- Mijo har lagt up tentor.
- Christian har skrivit på sin överlämning samt mailat.

§5 Kurser

- **F1, TM1:** Det flyter på. Analytiska mekaniken är svårare än det andra materialet i Mek2 vilket gör kursen stressigare.
- **F2:** Det flyter på.
- **TM2:** Det flyter på.
- **F3, TM3:** Det är oklart hur strukturen på svenskasammanfattningen skall se ut på kandidatarbetet för dem som skriver på engelska.
- **Master:** Det flyter på.

§6 Möte med PA SVL Mötet med PA och SVL kommer vara på fredagen den 21/05. Det som skall tas upp är: Presentation av nya SNF, möten nästa läsår samt utvärdera årets, kontinuiteten mellan alla nya SVL, SNFräknestugor och SI-pass samt hur det ser ut kring examinatorn i Flervariabelanalys.

Det skall nämnas att SI-pass är väldigt uppskattade. Vi vill även ha ett förtydligande av vad som kommer skäras bort från SVL posten samt bli informerade officiellt när en SVL slutar.

§7 Föreläsningsserien Föreläsningsserien som har gått i LP4 är slut. Alla föreläsarna har varit bra. Det är ofta väldigt avancerat men det har tyvärr varit låg uppslutning.

Det diskuterades varför inte många hade kommit i år. Det kunde inte bjudas på lunch som det brukar under årets föreläsningar vilket brukar locka folk. Det uppvisades inte något negativt samband mellan hur sent i läsperioden föreläsningen låg och deltagandet.

Informeringen skulle kunnat vara mer synlig genom evenemang eller att besöka föreläsningar. Det är bra att använda andra kanaler än facebook. Styret skall försöka att börja använda Orbi.

Det kan även vara värt att ha färre föreläsningar och satsa mer på dessa. I vanliga fall är de utspridda över hela året.

Det har inte varit svårt att hitta föreläsare.

§8 Övriga frågor • **JämF:** Vi har fått ett mail från SAMO om att välja en representant till JämF.

§9 Nästa möte Nästa möte blir 25 maj 2021.

§10 Mötets avslutande Mötet avslutades av Oliver kl. 12.46.
avslutande

NEVER HAVE I FELT SO
CLOSE TO ANOTHER SOUL
AND YET SO HELPLESSLY ALONE
AS WHEN I GOOGLE AN ERROR
AND THERE'S ONE RESULT
A THREAD BY SOMEONE
WITH THE SAME PROBLEM
AND NO ANSWER
LAST POSTED TO IN 2003



Oliver Thim
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Christian Josefsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sekreteraren i SNFTM (snf.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.